
 
 
 
 
 
 
 
Úřad městské části Praha 14 
Bratří Venclíků 1073 
198 21 Praha 9 – Černý Most 
 
 
 
 

Zápis č.2/2015 z jednání pracovní skupiny 
senioři 

 
 
 
 
 
Datum a čas: 9. 6. 2015 10:00 hod 
Místo: Úřad městské části Praha 14, Bří Venclíků 1072, místnost 217, II. patro 
 
Přítomni: František Bradáč, DiS. (koordinátor komunitního plánování) 
                  Ivana Kadlečková (ředitelka Oblastního spolku ČČK Praha 9) 
                  Barbora Zvoníčková, DiS.(NEPOSEDA, o.s.) 
                  Ing. Arch. Tomáš Kubal (Farní charita Praha 14) 
                  Irena Holíková (ÚMČ Praha 14) 
 
Program jednání 
                  Zahájení jednání 
                  Informace jednotlivých členů 
                  Závěr 
 
 
Zahájení jednání 
Setkání zahájil František Bradáč, Dis. a vedoucí skupiny ředitelka Oblastního spolku ČČK 
Praha 9. 
 
Informace jednotlivých členů 
Pí ředitelka Kadlečková hovořila o zdařilé Olympiádě seniorů, která se uskutečnila v tomto 
měsíci. Soutěžilo 51 seniorů v šesti disciplínách. Jako hosté se olympiády zúčastnily také 
pracovnice terénního programu Křižovatka (Neposeda, o.s.). 
Ing. Kubal informoval o snaze vytvoření klubu pro seniory na Černém Mostě. Začít by mohl 
například přes kurzy práce s počítačem. Za dlouhodobý cíl považuje vytvoření Komunitního 
centra na Černém Mostě. Dále zmínil potřebu malometrážních bytů pro seniory. Paní 
Kadlečková k tomu doplnila, že výstavba bytů je obsažena v projektu rekonstrukce a dostavby 
DSS Bojčenkova, který ale v tuto chvíli stagnuje kvůli nedostatku prostředků a komplikací 
v řízení o stavebním povolení.  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Koordinátor komunitního plánování p. Bradáč hovořil o přípravě Krajské sítě registrovaných 
služeb. Dále o dotacích z MHMP, které by měly být využity např. na zmapování přístupnosti 
a bezbariérovosti, na podporu procesů plánování sociálních služeb a na řešení problematiky 
bezdomovectví. 
Barbora Zvoníčková, DiS. sdělila, že komunitní terénní program Křižovatka opouští prostory 
v Horních Počernicích. Jejich nové sídlo upřesní příště. Dále zmínila, že do budoucna zvažují 
pořádání příměstského tábora pro seniory. P. Bradáč zmínil možnost požádat o dotaci MČ 
v oblasti sportu, kultury a volného času (Oblast 2) na částečnou úhradu nákladů. 
 
Závěr 
 
Setkání bylo ukončeno v 11:10 hodin. Členové skupiny se shodli na termínu dalšího setkání 
v měsíci září 2015 . Termín bude upřesněn. 
 
 
 
Zapsala: Holíková Irena 
 
 
 
  
             
     


